



VESTRE BAADELAUG
Bådehavnsvej 6
9000 Aalborg

Referat

Ordinær generalforsamling

Vestre Baadelaug

Torsdag d. 31. marts 2016

Ordinær generalforsamling 2016

Vestre Baadelaug

Indledning:

Den ordinære generalforsamling startede kl. 19.00 med formanden bød velkommen til den ordinære generalforsamling 2016.

Medlemstal pr. d.d. 406 medlemmer. Fremmødt: 85 medlemmer, heraf 79 stemmeberettigede samt rigtig mange ægtefæller.

Det er med sorg, at vi kan meddele, at 3 medlemmer er afdøde siden sidste ordinære generalforsamling.

Ære være deres minde.

Dagsorden punkt 1 – Valg af dirigent.

Bestyrelsen foreslog Anette Valentin som accepterede valget.
Der var ingen andre kandidater og Anette Valentin (AV) modtog valget.

Styringen af generalforsamlingen blev herefter overdraget til Anette Valentin.

Anette kunne herefter konstatere at den ordinære generalforsamling var lovlig indkaldt – iht §7 i vore vedtægter, senest én måned før.

Dagsorden punkt 2 – Bestyrelsens beretning for det forløbne år:

Hans Pedersen (HP) fortalte lidt om året der er gået – bl.a. at vi har stigende medlemstal, vi har fået bro 5 udskiftet i Skudehavnen og bro 6 har fået ekstra modul sat i, de nye vinduer til hele huset, klubben og restaurationen er købt hjem i 2015 og bliver/blev indsat i 2016.

Der sker som sædvanlig en del forbedringer i havnene – en oversigt kan ses på ANF's hjemmeside.

Aalborg Lystbådehavn er pr. 01.01.2016 klar til at gå i luften og Per Jensen, Havnefogden er samtidig overgået hertil.

Aalborg Kommune er ved at gennemføre projekt Vestre Fjordpark. Dette giver VB glæde da Ralvej i Skudehavnen er omfattet af projektet. Det giver også noget arbejde og noget bøvl, alle stativer, vogne og både skal fjernes for at arbejdet kan udføres, som beskrevet i mail eller brev som alle skulle have modtaget.

AV: Spørgsmål til beretning ?

Ole D: Hvordan kan man overgive Havnefogden til ALH ?

HP: der står i vedtægterne at vi kan ansætte og afskedige hjælp – så HF er flyttet over til ALH.

OD: Står der ikke i vedtægterne at vi skal have en Havnefoged ?

HP: nej, der står at vi kan købe os til hjælp udefra – ikke at vi skal have én.

AV: det er i §17 og §20 der henviser til dette.

?: Ønsker plancher over det ny Vestre Fjordpark – hvor vi må sætte vores både – bliver der nok strøm udtag mv.

HP: Området skal først være færdigt til efteråret.

HKK: har brugt en del tid på en god løsning og arbejder fortsat på hvordan området bliver bedst udnyttet. Der vil blive lavet noget – der bliver offentliggjort.

Herefter blev formandens beretning godkendt.

Dagsorden punkt 3 – Fremlæggelse af regnskab 2015 samt budget 2016

Johnny Iversen fremlagde regnskabet samt budget for det nye år for salen.

Vi er kommet godt ud med et flot resultat. Vi har en god og sund klub.

Vores overskud kommer pga. den store interesse for vores klub, nye medlemmer, mange overnatninger, fuld udlejning mv.

Herefter var der nogle få spørgsmål og svar - frem og tilbage mellem salen og JI.

Regnskab for 2015 og budget for 2016 blev herefter godkendt af generalforsamlingen.

Dagsorden punkt 4 – Behandling af indkomne forslag

Forslag 1: Genindtrædelse i Frihavnsordningen

Medlem 2492, Poul Hestbæk

Poul foreslår, at VB atter indmelder sig i Frihavnsordningen (FH) ligesom vores naboklub Sejlklubben Limjorden er det. Argumentet er, at da SL allerede er medlem, og vi derved har mange FH både på besøg vil tabet på gæsteleje være yderst beskedent. Tillige mener Poul, at det vil styrke sammenholdet mellem klubberne.

PH: Styres af Skive sejlklub – koster 300 kr/år for medlemskab + 10 kr. pr. mærke.

JI: har prøvet at regne lidt på hvad vi tror det vil koste klubben – det kan kun blive et gæt – mellem 10-20 tusind kr. om året. Det vil ikke komme til at koste medlemmerne mere.

Der var lidt dialog i salen herom.

AV satte forslag til håndsoprækning – 71 for – 3 imod – 5 hverken eller.

Forslaget blev herved vedtaget.

Forslag 2: Genindførelse af kodetastatur på bad/toiletbygninger

Medlem 2669, Christina og Kim Kronborg Nielsen

Ønsker, at der foruden chipkort kan anvendes en kode til bad/toiletbygningerne. Enten en generel kode som anvendes af alle, alternativt et system, hvor hvert medlem har sin egen kode.

OE: kan godt forstå problemet – men årsagen til vi har chipkortene er pga misbrug af vore faciliteter, årsag hertil er bla FH som ikke har adgang og Fjordbyen, hvor ikke alle har egne badefaciliteter.

Vores system kan ikke håndtere alle medlemmer har en kode – så skal vi have et nyt system. Vi kan foreslå at man laver en lille lukket brugergruppe til dem med små børn. De skal sende en mail til bestyrelsen og bede om at komme med i gruppen. Når koden ændres får de en mail herom. Bliver koden udleveret til andre/misbrug – kan gruppen lukkes igen.

AV satte forslag til håndsoprækning:

Forslag 1 – alle skal have kode; 17 for – 54 imod – 8 hverken eller.

Forslag 2 – hvert medlem egen kode; 3 for – 74 imod – 2 hverken eller.

Begge forslag blev herved nedstemt.

Forslag 3: Samarbejde med kommunen vedr. forbedringer i Skudehavnen

Medlem 2669, Christina og Kim Kronborg Nielsen

Foreslår der nedsættes et hurtigtarbejdende udvalg, som sammen med AK arbejder på etablering af grejhuse på sydsiden af Nokken (Nordmolen), etablering af yderligere jollepladser mellem broerne samt forbedringer af klubhuset (Seksanten).

KKN: vil gerne tilbyde at arbejde hermed – Generalforsamlingen skal give bestyrelsen lov til at give nogle penge hertil.

HP: der er allerede et udvalg i ALH der arbejder med dette forslag – de vil meget gerne have noget igennem via ANF. Sagen er nemlig den at Aalborg Kommune kun vil tage dialogen med ANF, de vil ikke tale med de enkelte klubber. Alt vedr. bygninger og havne skal denne vej.

Brian: Ole må der graves på Nokken ?

OE: det har ikke været muligt at få noget igennem indtil nu – har kontakt med AK om hvad der kunne være muligt at lave. Det er i ANF regi – da det hører under brugsretten.

Herefter var der lidt dialog frem og tilbage i salen.

Det blev meddelt dirigenten AV, at forslaget blev trukket.

Forslag 4: Nedsættelse af el-prisen

Medlem 2669, Christina og Kim Kronborg Nielsen

Mener at da ANF står for vedligeholdelse af el-standerne bør prisen på el reduceres til et faktisk niveau.

Kim: hvorfor giver vi 2,50 når man giver 2 kr ude i byen?

PH: El hører under ALH og standerne under ANF. Vi har 10 målere og betaler efter forbrug – prisen lå ved sidste regning ml. 2,21 og 2,39 + målerafgift.

Prisen på el er indgået i samarbejde med Fiskerklyngen og Sejlklubben Limfjorden – så vi kan ikke sætte prisen ned alene.

AV satte forslag om at nedsætte prisen til håndsoprækning; 5 for – 71 imod – 3 hverken eller.

Forslaget blev nedstemt.

Forslag 5: Tømning af de små skraldespande om vinteren

Medlem 2689, Jette og Christian Poulsen

Søger en brugbar løsning, så de små skraldespande langs moleerne også tømmes i vinterperioden. Måske bør der opsættes standere med hundeposer og tydelig skiltning om, hvor man kan komme af med affald.

Jette: går med sin hund om vinteren – har forslag at dem der går vagt hernede evt. kunne skifte poserne.

HP: skraldespandene er primært sat op til ispapir og lign. Vi kan ikke forlange vore vagter skal gøre dette.

Det er en offentlig opgave – vi retter henvendelse til kommunen om de vil komme og gøre det.

Tina: kunne man ikke ligge en rulle poser i hver skraldespand – så kunne man tage posen og skifte når man kommer forbi.

Godt forslag – som alle i salen kunne blive enige om.

Forslag 6: Ændring af vedtægterne vedr. valg

Medlem 2351, Leif Nielsen og 2640, Ole Dahl

Foreslår direkte valg af alle bestyrelsesmedlemmer i stedet for i dag, hvor dette kun gælder formands- og kassererposten. Suppleanter vælges for en 2-årig periode, én lige år, én ulige år.

Vedtægtsændringer skal ifølge vedtægternes §23, bekendtgøres ved indkaldelsen, dette er ikke sket, hvorfor der ikke kan stemmes/beslutes noget omkring dette punkt.

Forslag 7: Betaling for brug af Ophalerspil/Sporrist

Medlem 2351, Leif Nielsen og 2640, Ole Dahl

Foreslår årlig betaling på 1.200 kr. for de, der bruger disse faciliteter. Indtægterne øremærkes til vedligeholdelse heraf, alternativt til at indgå i en samlet løsning for bådskran/vinterstativer, skulle det en dag blive aktuelt.

HP: kan godt følge at man betaler for de ting man bruger – men vender man den – skal man så også betale for brug af mastekran, skur, klubhus mv.

Herefter var der en del debat i salen angående betaling/ikke betaling af spor, landpladser, kran mv.

AV satte forslag om betaling af brug af spil/sporrist til håndsoprækning – 3 for – 69 imod – 7 hverken eller.

Forslag 8: Frie bådpladser

Medlem 2564, Annette Flak og Mogens Jensen

Ønsker en oversigt over hvem der har fri bådplads og hvad de er opgjort til.

Da punktet ikke skal afstemmes om flyttes det under punkt 6.

Dagsorden punkt 5 – Fastsættelse af kontingent og indskud 2016.

Forslag om uforandret – Medlemskontingent 800 kr. og Indskud nye medlemmer 800 kr.

Der var ikke andre forslag – forslaget godkendt, ingen imod.

Dagsorden punkt 6 – Fastsættelse af vederlag:

Forslag uændret : Samlet 12.600 kr. til kørsel og telefon.

Bådplads

Som ønsket oplyst under Forslag 8: det er de 6 personer der sidder i bestyrelsen der har fri bådplads og de beløber sig til kr. 29.700kr.

Forslaget blev godkendt af generalforsamlingen – ingen imod.

Dagsorden punkt 7 – Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleanter

7.1: Direkte valg af formand iht. vedtægternes § 12:

Hans R. Petersen (nuværende formand) er på valg og er villig til genvalg – ingen modkandidater.
HP modtog genvalg.

7.2: Valg af øvrige:

Ole Espensen (nuværende næstformand) og Inge Lysdal Larsen (nuværende sekretær) er begge på valg og er villige til genvalg.

Der var ingen modkandidater – begge modtog genvalg.

7.3: Valg af suppleanter:

Nuværende er Allan Møller Pedersen og Lars H. Knudsen.

Begge er villige til genvalg – ingen modkandidater – de modtog begge genvalg.

Dagsorden punkt 8 – Valg af 2 revisorer og 1 revisorsuppleant.

Nuværende revisorer er Lars H. Knudsen og Erik Sørensen, begge er villige til genvalg

Nuværende revisorsuppleant er Benny Dittmer – er villig til genvalg.

Alle tre blev genvalgt.

Dagsorden punkt 9 – Valg af udvalg

Nuværende Aktivitetsudvalg vil godt fortsætte – så fremtidigt udvalg er:

Helle Mørkholt, Tina Kam Sørensen, Christina Kronborg, Leif Nielsen, Yves Kristensen.

Dagsorden punkt 10 – Eventuelt

Forslag 6: Ændring af vedtægterne vedr. valg - Foreslår direkte valg af alle bestyrelsesmedlemmer i stedet for i dag, hvor dette kun gælder formands- og kassererposten. Suppleanter vælges for en 2-årig periode, én lige år, én ulige år.

Ole Dahl – synes at alle medlemmer skal vælges direkte – så man har en bedre styrke i bestyrelsen også for at man ikke skal kunne kuppe nogen.

Det må tages op til næste generalforsamling – men, der var positiv stemning herfor.

Herefter var der diverse spørgsmål fra salen og svar fra bestyrelsen.

Dirigenten takkede for god ro og orden og hævede generalforsamlingen kl. 21.30.

Der udbringes trefoldigt leve for Vestre Baadelaug

Ordinær generalforsamling 2016